

Title (en)  
Combing machine.

Title (de)  
Kämmmaschine.

Title (fr)  
Machine de peignage.

Publication  
**EP 0478992 A1 19920408 (DE)**

Application  
**EP 91115229 A 19910910**

Priority  
CH 315890 A 19901002

Abstract (en)

The combing machine contains a plurality of combing heads (1, 2, 3, 4, 5, ...), each for the formation of a combing-machine band (K), and two drawing units (7, 8) or drawing-unit sections. The combing-machine bands (K) are fed respectively from some of the combing heads (1, 2, 3, 4, 5, ...) to each of these drawing units (7, 8) or drawing-unit sections. The drawn laps (S1, S2) delivered by the two drawing units (7, 8) or drawing-unit sections are laid on top of one another and then drawn in an additional drawing unit (11) of the combing machine. As a result of this additional draft, thicker wads can be fed to the combing heads (1, 2, 3, 4, 5, ...). Furthermore, it is possible to obtain at the exit of the combing machine a finer band which, if desired, can be fed directly to a spinning machine. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Kämmmaschine enthält mehrere Kämmköpfe (1, 2, 3, 4, 5 ...) zum Bilden je eines Kämmmaschinenbänder (K) und zwei Streckwerke (7, 8) oder Streckwerkabschnitte. Jedem dieser Streckwerke (7,8) bzw. Streckwerkabschnitte werden die Kämmmaschinenbänder(K) von jeweils einem Teil der Kämmköpfe (1, 2, 3, 4, 5 ...) zugeführt. Die von den beiden Streckwerken (7, 8) bzw. Streckwerkabschnitten abgegebenen Streckenvliese (S1, S2) werden aufeinandergelegt und dann in einem zusätzlichen Streckwerk (11) der Kämmmaschine verstrekt. Dank diesem zusätzlichen Verzug kann man den Kämmköpfen (1, 2, 3, 4, 5 ...) dickere Watten zuführen. Ferner kann man am Ausgang der Kämmmaschine ein feineres Band erhalten, das gewünschtenfalls direkt einer Spinnmaschine zugeführt werden kann. <IMAGE>

IPC 1-7  
**D01G 19/08; D01G 21/00**

IPC 8 full level  
**D01G 19/08** (2006.01); **D01G 21/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**D01G 19/08** (2013.01); **D01G 21/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2346473 A1 19771028 - TSI SHERSTYANOI [SU]
- [Y] GB 886396 A 19620103 - TMM RESEARCH LTD
- [A] EP 0376002 A1 19900704 - RIETER AG MASCHF [CH]
- [A] GB 1331740 A 19730926 - OSAKA KIKO CO LTD, et al

Cited by  
DE10004604B4; EP0919648A3; DE19706831A1; EP1329541A3; US6393667B1; WO2020052837A1; WO9958749A1

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0478992 A1 19920408**; CH 681895 A5 19930615; JP H04263621 A 19920918

DOCDB simple family (application)  
**EP 91115229 A 19910910**; CH 315890 A 19901002; JP 24543291 A 19910925